
Reforhandling Byvekstavtale Nord-Jæren 
Forhandlingsutvalg møte nr. 7 

Referat 6. desember 2018 
 

Møtetidspunkt: 
Møtested: 

Torsdag 6. desember 2018  
Rogaland fylkeskommune, FU-salen 

11.15-17.00    
 

 
Medlemmer Navn Til stede Forfall 
Statens vegvesen Terje Moe Gustavsen 

Alberte Ruud 
Helge Eidsnes 
Tone Oppedal 

X 
X 
X 
 

 
 
 

X 
Jernbanedirektoratet Anita Skauge 

Lars Chr. Stendal 
Trond Høyde 

X 
X 
X 

 

Fylkesmannen i Rogaland Magnhild Meltveit Kleppa 
Erik Cockbain 

X 
 

 
X 

Rogaland fylkeskommune Solveig Ege Tengesdal 
Marianne Chesak 
Gottfried Heinzerling 
Christine Haver 

X 
X 
X 
X 

 

Stavanger kommune Christine Sagen Helgø 
Gunn Jorunn Åsland 

X 
X 

 

Sandnes kommune Stanley Wirak 
Kristin Barvik 

X 
X 

  

Sola kommune Ole Ueland 
Arve Nyland 

X 
X 

 

Randaberg kommune Kristine Enger 
Tonje Doolan 

X 
X 

 

Sekretariat Bymiljøpakken Stine Haave Åsland X  
 

I tillegg møtte:  

Astrid Eide, Olav Andreas Sagen SVV, Bjørn Kahrs, Randaberg kommune, Trond Nerdal, Marie Koch 
Singelstad, Daniel Aamodt, Anita Egeli RFK, Knut Dobbe Fylkesmannen, Leif Arne Moi Nilsen 
Stavanger kommune, Kjersti Sandvik Bernt, Eya Salmi og Stine Haave Åsland Sekretariat 
Bymiljøpakken, andre tilhørere. Linda Strand og Frode Voldmo Norconsult, NRK, Stavanger Aftenblad, 
Rogalands avis, Sandnesposten og Solabladet.  

 

 

 

 



1. Godkjenning av referat fra forhandlingsmøtene 19.11, 21.11 og 
23.11.2018 

Merknad til sak 2, møte nr.2, andre avsnitt, femte setning endres til: 

Ferdigstillelse av Skeiane og Sandnes stasjon må tidfestes, og i tillegg må det utarbeides et 
tilstrekkelig plangrunnlag for å kunne prioritere Stavanger stasjon i NTP 2022-2033. 

Vedtak: Referat ble godkjent, med merknad gitt i møtet. 

 

 
2. Konsekvensanalyse av rushtidsavgift 

 
Følgende rapporter ble presentert i møtet:  
 

1. Økonomiske konsekvenser (Sekretariatet, nå med oppdaterte tall fra oktober 2018) 
2. Rushtidsavgift på Nord-Jæren, trafikale og sosiale konsekvenser (Norconsult) 
3. En oppsummering av svar fra 1700 av respondentene i barnehageundersøkelsen. 

Spørsmål; Hva skal til for å gjøre det lettere for deg å velge bort bilen når du 
leverer/henter i barnehagen. 

 
De tre presentasjonene er vedlagt referatet. 
 
Forhandlingsutvalget kom med følgende innspill i møtet: 

• De økonomiske konsekvensene må oppdateres med tall fra Ferde AS for november når de 
foreligger 

• Hele pakken må sees på i sin helhet videre i reforhandlingene. Dersom bompengeopplegget 
skal endres må det være balanse mellom inntekter og utgifter og nullvekstmålet skal nås 

• Det kan være forskjeller for hver kommune i barnehageundersøkelsen. Det kan bli 
interessant å se resultatene kommunevis. 

 

Vedtak: Forhandlingsutvalget tok rapportene til orientering 

 

3. Drøfting av avtaleutkast 
 

De vedlagte tekstforslagene ble gjennomgått i møtet. Enighet om at det settes ned en administrativ 
arbeidsgruppe som tar med seg innspillene fra møtet og som bearbeider tekst. Et endelig forslag til 
tekst presenteres i neste forhandlingsmøte 20. desember.  

Vedtak: Forhandlingsutvalget ber om at det settes ned en administrativ arbeidsgruppe som tar med 
seg innspillene fra møtet og som bearbeider tekst. Et endelig forslag til tekst presenteres i neste 
forhandlingsmøte 20. desember.  

 



 
 

4. Eventuelt 

Ingen saker 


